
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 16
Nový Svět

Č. 5 / 2024 14. 05. 2024 / 18:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Popelák Lukáš, Kaduch Miroslav, Buiglová Marcela, Ing.Bc., Knapp Jiří, Čechovský
Lubomír, Pospíšilová Isabela, Mgr., Kvapil Břetislav, Ing., Capková Lenka, Nevrlá Veronika,
Mgr.

Omluveni: Pavlůsek Tomáš

Hosté: p. König (PČR), p. Hájek (MPO)

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze
Program jednání KMČ č.16
1. Schválení programu schůze
2. Vystoupení zástupců PČR, MPO
3. Vystoupení hostů
4. Kontrola požadavků z minulých zápisů
5. Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl
6. Nové požadavky
7. Obecné informace, různé

Usnesení:
Program schůze byl schválen.

Pro: 9 Proti: 0 Zdržel se: 0

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR
Na MP a PČR nebyly ze strany KMČ vzneseny žádné požadavky.

3 Vystoupení hostů
Na zasedání KMČ dorazila občanka, která měla tyto dotazy.

3.1 Upozornění na neposekanou trávu
Od občanky jsme byly upozorněni, že nedochází k sekání trávy v určitých lokalitách, např. u domu Přichystalova
71. V tomto případě je důležité, zda se jedná o pozemek města nebo ne. V případě, že se nejedná o pozemek
města, není tato plocha sečena, ale je na vlastníkovy pozemku aby se o seč postaral. 

3.2 Zamčená branka na ulici Raeganova
Byli jsme upozorněni, že na konci ulice Raeganova je branka, která byla dříve odemčena. Nyní došlo k jejímu
uzamčení.

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Křižovatka Přichystalova x Holická - Odbor dopravy a územního rozvoje v současné době neuvažuje o realizaci
nové světelné křižovatky. Dokončením nového nadjezdu nedojde k navýšení dopravy, doprava bude minimálně
stejná jako tomu bylo před zahájením jeho realizace.
Plocha u Cajnaráku - dotaz na stav - V ulici u Cajneráku probíhají stavební práce, součástí kterých je i výstavba
nové komunikace, při které byly dotčeny vegetační plochy. Konec stavby je plánovaný do konce roku 2024.
Mám info, že to bude dříve. Po té musí stavební firma dát do řádného stavu vegetační plochy, odvést z nich
stavební materiál, plochy urovnat, dosypat ornicí a založit travnatý porost.



5 Projednávané záležitosti

5.1 Navýšení příspěvku na dětský den pro TJ Sokol Nový Svět
KMČ obdržela požadavek od TJ Sokol Nový Svět na navýšení příspěvku na Dětský den z původních 20 000 Kč
na 27 000 Kč. Navýšení je z toho důvodu, že se nekoná akce Memoriál Milana Caldra na kterou měl TJ Sokol
Nový Svět alokovanou částku ve výši 7 000 Kč od KMČ.

Usnesení:
KMČ souhlasí s navýšením příspěvku na částku 27 000 Kč.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1

5.2 Pinpongový stůl
KMČ projednávala na své schůzi požadavek p. Čechovského na nákup pinpongového stolu na hřiště na Novém
Světě. Pinpongový stůl by byl veřejnosti volně přístupný. Cena za pinpongový stůl je 24 000 Kč.

Usnesení:
KMČ souhlasí s nákupem Pinpongového stolu.

Pro: 8 Proti: 0 Zdržel se: 1

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

7 Nové požadavky

1 Seč trávy na adrese Přichystalova 71

Byla stížnost na seč trávy u domu Přichstalova 71. Došlo k neposekání trávy na části pozemku. Nejsme si jisti.
zda se jedná o pozemek měta nebo například pozemek bytového družstva. Máme tedy dotaz, zda je k dispozici
někde například na webu města mapa sečí v dané KMČ? Pokud je, měli bychom ji rádi k dispozici.

2 Zamčená branka u komunikace na konci ulice Raeganova

Byli jsem upozorněni, že na konci ulice Raeganova je branka, které do nedávna byla volně průchozí. Najednou
je branka zamčená. Prosíme o info, zda víte o této situaci a zda je možné, aby byl takto znepřístopněn vstup na
městský pozemek.

3 Dětské hřiště - Ručilova

KMČ žádá příslušný odbor o sdělení, zda se plánuje vybudovat dětské hřiště jako náhrada za zrušené hřiště na
ulici Ručilova. KMČ je ochotna podílet se na financování nového dětského hřiště. Na Novém Světe se potýkáme
s nedostatkem dětských hřišť hlavně pro nejmenší děti.

4 Růže u mateřské školy

Žádáme o prořez růže, která se nachází u plotu MŠ na ulici Přichystalova.

5 Černá skládka

KMČ byla upozorněna, že na pozemku č.310 v k.ú. Nový svět se nachází černá skládka.KMČ žádá o její
odstranění.

6 Odplevelení chodníku u baumaxu

KMČ žádo o vyplevelení chodníku, který je u baumaxu.

8 Obecné informace
Zasedání KMČ bylo ukončeno v 18:55. Následující zasedání KMČ proběhne 11.6.2024 v 18:00.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 5 / 2024

Datum schválení zápisu: 26. 05. 2024 Předseda/předsedkyně KMČ:
Popelák Lukáš

Zapsal/a:
Popelák Lukáš

Ověřil/a:
Buiglová Marcela, Ing.Bc.


